ՊԱՐԶԱԲԱՆՈՒՄ

«Կրթության բարելավում» վարկային ծրագրի Նորարարությունների մրցակցային հիմնադրամի երկրորդ հիմնական շրջափուլով «Երևանի Մխիթար Հերացու անվան պետական բժշկական համալսարան» հիմնադրամի կողմից իրականացվող «Ուղեղի հիմնարար հետազոտությունների գիտակրթական կենտրոն» դրամաշնորհային ծրագրի շրջանակներում լաբորատոր սարքավորումների և պարագաների ձեռքբերման նպատակով ԵՊԲՀ-2/2020 ազգային մրցակցային գնման շրջանակներում ստացված հարցադրումների վերաբերյալ

Հարցադրում N 1: Ինչ է նշանակում «Մասնակիցը պետք է ունենա փորձառություն/ներգրավված լինի լաբորատոր սարքերի մատակարարման/արտադրման գործում նվազագույնը վերջին հինգ տարիների ընթացքում՝ սկսած 2015 թվականից մինչև հայտի ներկայացումը», այսինքն արդյոք 2016թ-ից սկսած գործունեություն ծավալած և լաբորատոր սարքեր մատակարարած ընկերությունը կարող է մասնակցել վերոնշյալ մրցույթին?, մասնավորապես 5 տարվա պահանջը պահպանվում է, 2016, 2017, 2018, 2019, 2020թ․,:


Պարզաբանում N 1: Մրցույթի մասնակցի որակավորումը (ՀՄՄ 34), որը վերաբերվում է փորձին և տեխնիկական կարողությանը, Մասնակցի կողմից պետք է տրամադրվի փաստաթղթային հիմնավորում՝ վկայելու, որ նա բավարարում է փորձառության հետևյալ պահանջներին.

● Մասնակիցը պետք է ունենա փորձառություն/ներգրավված լինի լաբորատոր սարքերի մատակարարման կամ արտադրման գործում նվազագույնը վերջին հինգ տարիների ընթացքում՝ սկսած 2015 թվականից մինչև հայտի ներկայացումը: Այս առումով Մրցույթի մասնակիցը պետք է ներկայացնի տեղեկանք, որտեղ նշված կլինեն այն բոլոր հիմնական պայմանագրերը, որոնք նա կատարել է նշված ժամանակահատվածում՝ նշելով գնորդի անունը, պայմանագրի գինը, ժամկետները, մատակարարված լաբորատոր սարքավորման տեսակը:
● Յուրաքանչյուր չափաբաժնի համար Մասնակիցը պետք է ունենա լաբորատոր սարքավորման մատակարարման կամ արտադրման հաջողությամբ ավարտված առնվազն մեկ պայմանագիր, որի արժեքը պետք է լինի ոչ պակաս ներկայացված հայտի արժեքից՝  մեկնարկած 2015 թվականի հունվարի 1-ից և ավարտված հայտի ներկայացման վերջնաժամկետով։ Մասնակիցը պետք է ներկայացնի պայմանագր(եր)ի, հաշիվ-ապրանքագրերի, հարկային հաշիվների, հանձնման-ընդունման ակտերի, վերջնական ընդունման ակտերի սկանավորված պատճենները (ներառյալ մատակարարված ապրանքատեսակները՝ քանակներով և միավոր գներով)` գնորդի կողմից կնքված և ստորագրված):

● Մեկից ավելի չափաբաժիններում որակավորվելու համար մրցույթի մասնակիցը պետք է ունենա լաբորատոր սարքավորման մատակարարման կամ արտադրման հաջողությամբ ավարտված առնվազն մեկ պայմանագիր, որի արժեքը չպետք է պակաս լինի ներկայացված չափաբաժինների համար առաջարկված միասնական հայտի արժեքից կամ

- Մինչև երեք չափաբաժիններում որակավորվելու համար մրցույթի մասնակիցը պետք է ունենա լաբորատոր սարքավորման մատակարարման կամ արտադրման հաջողությամբ ավարտված երկու պայմանագիր, որոնց գումարային արժեքը չպետք է պակաս լինի ներկայացված չափաբաժինների համար առաջարկված միասնական հայտի արժեքից.

- Չորսից մինչև վեց չափաբաժիններում որակավորվելու համար մրցույթի մասնակիցը պետք է ունենա լաբորատոր սարքավորման մատակարարման կամ արտադրման հաջողությամբ ավարտված առնվազն երկու և առավելագույնը երեք պայմանագիր, որոնց գումարային արժեքը չպետք է պակաս լինի ներկայացված չափաբաժինների համար առաջարկված միասնական հայտի արժեքից.

- Յոթից մինչև իննը չափաբաժիններում որակավորվելու համար մրցույթի մասնակիցը պետք է ունենա լաբորատոր սարքավորման մատակարարման կամ արտադրման հաջողությամբ ավարտված առնվազն երկու և առավելագույնը չորս պայմանագիր, որոնց գումարային արժեքը չպետք է պակաս լինի ներկայացված չափաբաժինների համար առաջարկված միասնական հայտի արժեքից:
Համատեղ ձեռնարկությամբ հանդես գալու պարագայում վերը նշված որակավորման չափանիշների մասով հրավերում նույնպես առկա են հստակ կարգավորումներ:
Ըստ այդմ, մրցույթի մասնակիցը պետք է ներկայացնի տեղեկանքը՝ վերջին 5 տարիների ընթացքում իր կողմից իրականացված համապատասխան գործունեության վերաբերյալ։

Հարցադրում N 2: Արդյոք բոլոր նախորդ 5 տարիներին անընդմեջ պետք է ընկերությունը մատակարարած լինի լաբորատոր սարքեր, թե կարող է 2016թ․-ին մատակարարած լինել, 2017, 2018, 2019-ին ոչ, իսկ 2020-ին այո ?, այսինքն որն է նվազագույն պահանջը?:
Պարզաբանում N 2: Տվյալ հարցադրման պարզաբանումը մանրամասն նկարագրվում է թիվ 1 հարցադրման շարադրանքում, իսկ այս առումով Մրցույթի մասնակիցը պետք է ներկայացնի մանրամասն տեղեկանք, որտեղ նշված կլինեն այն բոլոր հիմնական պայմանագրերը, որոնք նա կատարել է նշված ժամանակահատվածում՝ նշելով գնորդի անունը, պայմանագրի գինը, ժամկետները, մատակարարված լաբորատոր սարքավորման տեսակը:
Հարցադրում N 3: Անկախ Աուդիտի հաշվետվությունների ներկայացումը պարտադիր է, թե ոչ?։

Պարզաբանում N 3: Մասնակիցը մրցութային հայտի փաթեթում պարտադիր պետք է ներկայացնի Անկախ Աուդիտի հաշվետվությունները (ամբողջական` կից ծանոթագրություններով) և եզրակացությունները՝ վերջին 3 տարիների համար. 2017թ., 2018թ., 2019թ.:
Ընդհանուր առմամբ, մրցութային փաթեթի Բաժին 3-ով սահմանված գնահատման և որակավորման չափանիշներին մրցույթի մասնակցի բավարարման որոշումը կայացվում է գնահատման հանձնաժողովի կողմից՝ մրցութային փաթեթի ամբողջական դիտարկման արդյունքում։ 
Հարգանքով՝ «Երևանի Մխիթար Հերացու անվան պետական բժշկական համալսարան» հիմնադրամ
РАЗЪЯСНЕНИЕ

О вопросах, полученных в рамках национальной конкурсной закупки ЕГМУ-2/2020 в целях приобретения лабораторной техники и принадлежностей в рамках грантового проекта “Научно-образовательный центр по фундаментальным исследованиям мозга”, осуществляемого фондом “Ереванский государственный медицинский университет имени Мхитара Гераци” на втором основном этапе конкурсного фонда инноваций кредитного проекта “Совершенствование образования”

Вопрос №1. Что означает «участник торгов должен иметь опыт / быть вовлеченным в поставку / производство лабораторного оборудования в течение как минимум последних пяти лет, с 2015 года до подачи заявки», т.е. может ли компания, поставляющая лабораторное оборудование, работающее с 2016 года, участвовать в вышеуказанном тендере , в частности, выполняется пятилетний срок - 2016, 2017, 2018, 2019, 2020.

Разъяснение №1. Право участника торгов (ИУК 34), которое связано с опытом և техническими возможностями, участник торгов должен предоставить документальные доказательства, подтверждающие, что он / она соответствует следующим требованиям к опыту:
· Претендент должен иметь опыт / участие в поставке или производстве лабораторного оборудования не менее пяти последних лет, с 2015 года до подачи заявки. В связи с этим Участник торгов должен представить справку, в которой указаны все основные контракты, которые он / она выполнили в течение указанного периода, с указанием имени покупателя, цены контракта, условий и типа поставленного лабораторного оборудования.

· По каждому лоту Участник торгов должен иметь как минимум один успешно завершенный контракт на поставку или производство лабораторного оборудования, стоимость которого должна быть не меньше стоимости поданного предложения, начиная с 1 января 2015 года և к крайнему сроку подачи завершенных предложений. Участник торгов должен представить сканированные копии контракта (ов), счетов-фактур, налоговых счетов-фактур, актов приемки-передачи, актов окончательной приемки (включая поставленные продукты в количестве (цены за единицу) (подписанные покупателем (подписанные)).

· Чтобы иметь право участвовать более чем в одном лоте, участник торгов должен иметь хотя бы один успешно завершенный контракт на поставку или производство лабораторного оборудования, стоимость которого не должна быть меньше стоимости совместной заявки на представленные лоты, или
· Для участия в трех лотах участник торгов должен иметь два успешно завершенных контракта на поставку или производство лабораторного оборудования, общая стоимость которых не должна быть меньше стоимости совместной заявки на представленные лоты.

· Чтобы претендовать на от четырех до шести лотов, участник торгов должен иметь не менее двух или не более трех успешно завершенных контрактов на поставку или производство лабораторного оборудования, общая стоимость которых не должна быть меньше стоимости совместной заявки на представленные лоты.

· Чтобы претендовать на от семи до девяти лотов, участник торгов должен иметь как минимум два или максимум четыре успешно завершенных контракта на поставку или производство лабораторного оборудования, общая стоимость которых не должна быть меньше, чем общая цена заявки для представленных лотов.
В случае совместного предприятия в приглашении также есть четкие положения, касающиеся вышеуказанных квалификационных критериев.

Соответственно, претендент должен предоставить справку о соответствующей деятельности, проведенной им за последние 5 лет.
Вопрос №2. Должна ли компания поставлять лабораторное оборудование все предыдущие 5 лет подряд, или оно может быть поставлено в 2016 году, а не в 2017, 2018, 2019, да и в 2020 году, то есть каковы минимальные требования?

Разъяснение №2. Объяснение этого вопроса подробно описано в тексте вопроса 1, и в этой связи Участник торгов должен предоставить подробный перечень всех основных контрактов, которые он заключил в течение периода, с указанием имени покупателя, цены контракта, условий и типа поставленного лабораторного оборудования.
Вопрос №3. Независимая аудиторская отчетность требуется или нет?

Разъяснение №3. Претендент должен представить отчеты независимого аудита (с приложенными примечаниями) в пакете тендерной заявки և Заключения за последние 3 года. 2017, 2018, 2019.

Как правило, решение об удовлетворении претендента критериями оценки и квалификации, определенными в Разделе 3 тендерного пакета, принимается оценочной комиссией в результате полного обзора тендерного пакета.
С уважением,

Фонд “Ереванский государственный медицинский университет имени Мхитара Гераци”

CLARIFICATION
of questions on purchasing laboratory equipment and appliances for YSMU through National Competitive Bidding YSMU - 2/2020 within the framework of the grant project
"Scientific-Educational Center for Brain Basic Research" implementing by
“Yerevan State Medical University after Mkhitar Herasti” Foundation
under Competitive Innovation Fund second main stage of the
"Education Improvement" loan program
Question № 1. What does it mean "the bidder must have experience / be involved in the supply / production of laboratory equipment for at least the last five years, from 2015 until the submission of the application", ie whether the company supplying laboratory equipment, which has been operating since 2016, can participate in the above tender, in particular, the 5-year requirement is met, 2016, 2017, 2018, 2019, 2020.
Clarification №1. Eligibility of the Bidder (ITB 34), which relates to experience և technical capacity, the Bidder must provide documentary evidence to prove that he / she meets the following experience requirements:
· The bidder must have experience / involvement in the supply or manufacture of laboratory equipment for at least the last five years, from 2015 until the submission of the application. In this regard, the Bidder must submit a reference stating all the major contracts he / she has fulfilled in the specified period, indicating the name of the buyer, the contract price, terms, type of laboratory equipment supplied.

· For each lot, the Bidder must have at least one contract successfully completed for the supply or production of laboratory equipment, the value of which must be not less than the value of the submitted bid starting from January 1, 2015 և by the deadline for submission of completed bids. The bidder must submit scanned copies of the contract (s), invoices, tax invoices, delivery-acceptance acts, final acceptance acts (including supplied products in quantities (unit prices) (signed by the buyer (signed)).

· To be eligible for more than one lot, a bidder must have at least one contract successfully completed for the supply or production of laboratory equipment, the value of which must not be less than the value of the joint bid for the submitted lots, or
· To qualify for the three lots, the bidder must have two contracts successfully completed for the supply or production of laboratory equipment, the total value of which must not be less than the value of the joint bid for the submitted lots.

· To qualify for four to six lots, the bidder must have at least two or at most three contracts successfully completed for the supply or production of laboratory equipment, the total value of which must not be less than the value of the joint bid for the submitted lots.

· To qualify for seven to nine lots, a bidder must have at least two or a maximum of four contracts successfully completed for the supply or production of laboratory equipment, the total value of which must not be less than the total bid price for the submitted lots.
In the case of a joint venture, the invitation also has clear provisions regarding the above qualification criteria.

Accordingly, the bidder must submit a reference on the relevant activities carried out by him during the last 5 years.
Question №2. Does the company have to supply laboratory equipment for all the previous 5 years in a row, or can it be supplied in 2016, not in 2017, 2018, 2019, and yes in 2020, that is, what is the minimum requirement?

Clarification №2. The explanation of this question is described in detail in the text of question 1, and in this regard the Bidder must submit a detailed reference listing all the main contracts he has made during the period, indicating the name of the buyer, contract price, terms, type of laboratory equipment supplied.

Question №3. Is Independent Audit reporting mandatory or not?
Clarification №3. The bidder must submit the Independent Audit reports (complete with attached notes) in the tender application package և Conclusions for the last 3 years. 2017, 2018, 2019.

In general, the decision on the satisfaction of the bidder with the evaluation and qualification criteria defined by Section 3 of the tender package is made by the evaluation commission as a result of a complete review of the tender package.
Sincerely,
“Yerevan State Medical University after Mkhitar Heratsi” Foundation
